



Tuesday, 29th October 2019

Positive Discipline Coffee Morning

Dear Parents,

After the success and positive feedback from our first coffee morning held earlier this month, we are preparing to host a second session on Sunday. This will be another opportunity to meet with our very own Certified Positive Discipline Parent Educators as well as other parents for some more discussion and tips about parenting.

We hope to provide parents with further tools they can use to promote positive discipline in the home while supporting their children to learn self-control and self-discipline.

Join us on Sunday 3rd November at 7.20am in the dance studio for tea, coffee and snacks. The coffee morning will last approximately 40 minutes.

We hope to see you there!

Many thanks for your continued support,

Ms. Cassandra (Head of Year 6)

Ms. Sana (Head of Arabic & Student Support)



الثلاثاء، 29 أكتوبر 2019

الانضباط الإيجابي وقهوة الصباح

أعزائي أولياء الأمور،

بعد النجاح وردود الفعل الإيجابية من ندوة صباح القهوة الأولى التي عقدت في وقت سابق من هذا الشهر ، نحن نستعد لاستضافة ندوة أخرى يوم الأحد. ستكون هذه فرصة أخرى للالتقاء بمعلمي أولياء أمورنا في مجال الانضباط الإيجابي المعتمدين وكذلك أولياء الامور الآخرين لمزيد من النقاش والنصائح حول الأبوة والأمومة.

نأمل في تزويد أولياء الامور بأدوات إضافية يمكنهم استخدامها لتعزيز الانضباط الإيجابي في المنزل مع دعم أطفالهم لتعلم ضبط النفس والانضباط الذاتي.

انضم إلينا يوم الأحد 3 من شهر نوفمبر في تمام الساعة 7.20 صباحًا في استوديو الرقص للشاي والقهوة والوجبات الخفيفة. سوف تستمر ندوة صباح القهوة حوالي 40 دقيقة.

نأمل أن نراكم هنالك!

شكراً لدعمكم المستمر،

السيدة كاساندررا (رئيسة السنة السادسة).

السيدة سناء (رئيسة قسم اللغة العربية ودعم الطلبة).